

Letter #3: Final Update: Return to School

الأصدقاء الأعزاء
أرجو أن تكونوا بخير، يسعدنا إبلاغكم أنه مع نهاية هذا الأسبوع، لا يوجد لدينا أية إصابات جديدة، وعليه يعود دوام الطلبة بحسب برنامج التعليم المدمج بالشكل الآتي:

- **الصف الثاني عشر:** يعود طلبة الصف الثاني عشر للدوام الوجاهي غدًا السبت الموافق: **2020-10-24**
- **الصف السادس إلى العاشر:** يعود طلبة الصفوف السادس- للعاشر (**A2-10D26**) للدوام المدمج يوم الثلاثاء الموافق (**2020-10-27**). ويوم الأربعاء **2020-10-28** للقسم الأول (**A1-10D16**).
- **الصف الحادي عشر:** تنتهي فترة الحجر المنزلي لطلبة الصف الحادي عشر- يوم الأربعاء الموافق **2020-10-28**، وينتظم دوامهم الوجاهي يوم السبت الموافق **2020-10-31**
- تأتي هذه القرارات بناء على تعليمات مباشرة من مديرية التربية والتعليم والطب الوقائي.
-

يُتوقع من كافة الطلبة الالتزام بكافة تدابير الحماية: ارتداء الكمامات، وممارسة التباعد الاجتماعي، وندعو كافة أعضاء المجتمع المدرسي للتخفيف من النشاطات الاجتماعية؛ كالأعراس وأعياد الميلاد، والالتزام بتدابير الحماية في كافة مناحي الحياة.

نتطلع للقاء أحببتنا في الحرم المدرسي! نشكركم جميعاً لحسن تعاونكم ودعمكم الدائم للمدرسة.

محبتتي واحترامي
د. ريام كفري أبولين
مديرة المدرسة الثانوية



Dear Friends

I hope you are well, I am pleased to announce that by the end of this week, we had no new confirmed Covid-19 cases, therefore we will be bringing back students according to the following schedule:

- Grade 12, will return to school on **Saturday October 24, 2020**, according to their Saturday schedule.
- Grades 6-10 will return to blended learning starting **Tuesday October 27, 2020 for 6A2-10D2** and on **Wednesday October 28, 2020 for 6A1-10D1**
- Grade 11 will remain in quarantine and online until Wednesday October 28, 2020 and **will return to their house schedule on Saturday October 31, 2020.**
- Please continue to report close contact with cases and please continue to report any symptoms for your children to the school.
- These steps are taken in full coordination with the MOE Directorate office and Department of Health.

Students are expected to adhere to all safety and health protocols by wearing masks at all times. We also encourage families to reduce their social activities and ask them to adhere to all safety and health protocols in all aspects of their daily lives.

We look forward to welcoming our beloved students back to campus! And thank you everyone for your support and cooperation.

In Friendship

Dr. Riyam Kafri AbuLaban

Upper School Principal

